
 Recreatie Zaalvoetbal Heemskerk 
 
 
      

VERSLAG JAARVERGADERING 21 NOVEMBER 2016 
 
 
Aanwezig Bestuur: Gert-Jan van der Poel, Banc van Hooff, Serge Perquin, Hans de Ruijter,  
Ad van der Werff, Cor Bommer.  
Aanwezige Teams. Er waren 20 leden aanwezig, zij vertegenwoordigden 17 teams en waren er 2 
scheidsrechters aanwezig, alsmede ons erelid: Piet van der Wind.  
 
1. Opening en vaststellen agenda 

• De voorzitter opent de vergadering, en heet de aanwezigen van harte welkom. Er is afmelding 
ontvangen van 22 teams en 1 scheidsrechter. 

• Er wordt door Jos Limmen van FC Florida een agendapunt aangedragen: 
veteranencompetitie. Dit zal bij de rondvraag worden besproken. 

 
2. Mededelingen  

• Het afgelopen seizoen hebben we een goed verloop van alle competities gehad, met als 
mooie afsluiter het jubileumfeest. 

• Er zijn verder geen mededelingen. 
 
3. Bestuurszaken 
 

Korte samenvatting van het vorige seizoen 

• Er zijn drie teams gestopt aan het einde van vorig seizoen en daarmee ook drie nieuwe 
ingestroomd: Massagetherapie Beter, de Wit en Co en Gratis Bier. 

• Eén scheidsrechter is weer begonnen met fluiten namelijk Johan Pirovano. Arie Hoek staat nu 
op de reservelijst tot januari en zal daarna weer gaan fluiten. 

• Er is een wisseling geweest tussen een woensdag en een vrijdag team. 

• Het stoppen van teams heeft geleid tot het niet kunnen degraderen uit de woensdag 1 van 
een team die dat wel wilde, maar ook tot het niet hoeven degraderen uit de vrijdag 1 van een 
team die graag wilde blijven spelen in deze klasse. 

• We hebben op dit moment nog steeds een wachtlijst en we beschouwen dat als een goed 
teken, ook al is het plezieriger als je meteen kunt instromen. 

• Namens het bestuur ook de complimenten voor het doen van de betalingen. We sturen 

weliswaar enkele herinneringen, maar over het geheel gezien gaat het prima. 

 
4. Notulen vorige vergadering  

• De notulen van de vorige vergadering worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
5. Financiën  

• Door de kosten van het jubileum hebben we een verlies gedraaid van € 1.354,-. Hiermee is 
ons vermogen gezakt naar ongeveer € 1.500,-, wat nog steeds acceptabel is. 

• In de begroting en de realisatie zitten zoals gebruikelijk de vaste kostenposten met de 
zaalhuur als veruit de grootste. 

• In de verschillentabel zijn enkele posten samengevoegd, waardoor deze wat minder goed 
leesbaar is. Vragen hierover kunnen worden gesteld aan onze Penningmeester, Serge 
Perquin. 

 
6. Verslag kascontrole  

• De kascontrolecommissie, bestaande uit Gerard Dam en Nico Gijzen (niet aanwezig), heeft de 
boeken gecontroleerd. Gerard licht de bevindingen toe aan de leden.  

• De commissie constateert dat het boekjaar correct is verlopen en vraagt de vergadering 
decharge te verlenen. De leden stemmen hiermee in.  

 
 



7 Verkiezing kascontrolecommissie  
• Nico Gijzen heeft aangegeven te willen stoppen, Gerard Dam blijft beschikbaar.  

• Jos Bruins meldt zich aan als nieuw lid en Jos Limmen als reserve lid. Beiden welkom bij de 
kascommissie, hiermee is deze weer compleet.  

 
8. Begroting nieuwe seizoen 

• De afgelopen seizoenen is ingeteerd op het eigen vermogen met het cadeau van de 
plofballen, door geen contributieverhogingen door te voeren en met het jubileumfeest. In de 
begroting van het lopende seizoen is te zien dat een beperkt verlies van € 330,- is voorzien. 

• Met dit verlies over het seizoen 2016-2017, zakt het eigen vermogen naar zo’n € 1.200,- en 
hier willen we niet verder op interen (enige buffer is gezond). Op basis van de te verwachten 
kostenstijging van de zaalhuur voor het seizoen 2017-2018, is volgend jaar een 
contributieverhoging nodig van € 10,- per team.  

• Het voorstel voor deze verhoging wordt voorgelegd aan de leden en zij stemmen hiermee in. 
 
9. Website 

• Aan de leden is een stuk verstuurd met daarin de voor en nadelen van de huidige website tov 
de RZW-site. Toegelicht wordt dat de nieuwe site een aantal voordelen biedt tav de 
agendafunctie en het berichtenverkeer. De huidige site heeft als voordeel de lage kosten. 

• Aan de leden wordt gevraagd welke site hun voorkeur heeft en de leden geven aan de huidige 
site te willen handhaven, omdat deze voldoet aan hun wensen. 

• Na de stemming komen nog enkele ideeën naar voren: 
o Ben Konijn geeft aan dat ook via scholen zeer goedkoop sites als project kunnen 

worden gemaakt. Het bestuur geeft aan dat ze deze week ook al een aanbod heeft 
gekregen voor een gratis site, te maken door één van de leden. Beide voorstellen 
worden genoteerd. 

o Rob Meyland geeft aan dat het verstandig is om zelf de broncode van je site te 
beheren, om zo de kosten van aanpassingen te minimaliseren. Ook deze opmerking 
wordt genoteerd: bij een deal met een ontwikkelaar moet het beheer hiervan 
meegenomen worden. 

 
9. Rondvraag.  

• Jos Limmen licht zijn agendapunt toe: de veteranencompetitie. Na enige discussie over de 
voor en nadelen, wordt besloten om hiervoor apart bijeen te komen, om dit uit te werken. Jos 
Limmen en Rob Meyland zullen door het bestuur hiervoor worden uitgenodigd. 

• Martin Beentjes geeft aan dat soms de doelenkar nog langs het veld staat. Geconstateerd 
wordt dat dit niet veel voor komt, maar dat het de taak van de startende thuisploeg om deze 
op te ruimen. Ook onze bestuursleden algemene zaken: Hans de Ruijter en Banc van Hooff 
letten hier op, bij het opstarten van de speelavond. 

• Rob Meyland geeft aan dat het jubileumfeest erg gezellig was en vraagt of dit niet jaarlijks een 
mooie afsluiter van het seizoen is. Het bestuur gaat deze vraag aan de leden voorleggen met 
een enquête via de mail. 


